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Kvůli zachování a udržení kvalitní a dostupné zdravotní péče na Náchodsku a Rychnovsku i v
souvislosti s rozsáhlou rekonstrukcí náchodské nemocnice by se nemocnice v Rychnově nad
Kněžnou a v Náchodě měly začít postupně slučovat. Záměr fúze, která má probíhat během
celého příštího roku a na jejím konci by měla být užší spolupráce obou oblastních nemocnic,
včera projednali krajští zastupitelé.
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"Rychnovská nemocnice se dlouhodobě potýká s ekonomickými problémy a spojením se
silnějším partnerem může získat lepší vyjednávací pozici vůči pojišťovnám. Náchodská
nemocnice zase bude mít naopak během plánované rekonstrukce, která se uskuteční za plného
provozu, potíže s udržením výkonnosti a bude potřebovat zázemí pro přesun péče. Úzká
spolupráce obou nemocnic výrazně pomůže odstranit problémy obou zdravotnických zařízení
kraje," uvedla Jana Třešňáková, krajská radní pro oblast zdravotnictví.

  

S nezbytným zachováním obou nemocnic počítá koncepce krajského zdravotnictví.
"Rychnovská nemocnice má podle naší koncepce poskytovat minimálně zdravotní péči v
základních oborech: v interně, chirurgii, gynekologii a porodnictví, v dětských oborech a ARO,
včetně nutných komplementů," řekl Martin Scháněl, ředitel Zdravotnického holdingu
Královéhradeckého kraje.

  

Rychnovsko je jednou z nejprůmyslovějších oblastí Královéhradeckého kraje. "Zároveň leží v
turisticky významném sousedství Orlických hor, které jsou turisticky významnou a těžko
dostupnou lokalitou. Kapacita péče poskytovaná touto nemocnicí je nenahraditelná žádnou ze
stávajících nemocnic v kraji," doplnila Jana Třešňáková.
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Již nyní mají obě nemocnice jednotné řízení a pomáhají si i personálně. "Rychnovská
nemocnice má každoročně desetimilionové ztráty, přitom její hospodaření je úsporné. Cestou,
jak zlepšit její ekonomickou kondici a také ji zachovat do budoucna, je právě spojení s
náchodskou nemocnicí. Tím stoupne její výkonnost," řekl Miroslav Vávra, ředitel náchodské a
rychnovské nemocnice na včerejším zastupitelstvu v Hradci Králové.

  

"Zpracování postupných kroků fúze nemocnic a všech jejích podkladů včetně projednání se
zdravotními pojišťovnami má skončit do konce března příštího roku," uvedl tiskový mluvčí
Královéhradeckého kraje Imrich Dioszegi.
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